
Žádost o přizvání předsedů divizí k jednání VR ČSTS 

Jako předseda divize žádám o přístup k jednání VR ČSTS tak, jak bylo zavedeno bývalou VR. 


Nepřizvání předsedů k jednání jako pasivních posluchačů vidím jako cestu zpět od členské 
základny. Budí podezření z úmyslné netransparentnosti jednání. 


Výhody připuštění předsedů divizi k jednání:


• Jednání je tímto transparentní, nebudí dojem, že si někdo z VR při rozhodování řeší svůj vlastní 
zájem


• Hlavním plusem vidím to, že můžeme slyšet proces rozhodování, argumentaci a souvislosti 
dané problematiky a ne jen holé rozhodnutí v zápise. Přispívá se tak k informovanosti. 
Zejména nyní, kdy předsedové divizí tvoří prezidium. VR si ušetří spoustu vysvětlování nebo 
informování presidia před jejím jednáním.


• Předsedové jsou pasivními posluchači a nezasahují do jednání. Ale v případě zájmu VR o 
informace z dané divize může rovnou reagovat a vyzvat daného předsedu k odpovědi či 
názoru. 


Nevím proč bráníte aktivním divizím a jejich předsedům, kteří se o své divize starají a chtějí se 
informovat o aktuálním dění v ČSTS, být informováni. Přes veškerou snahu přijít na rozumný 
důvod, proč byl přístup odmítnut, jsem na žádný nepřišel. 


Při neakceptování mé žádosti žádám VR o zdůvodnění takového rozhodnutí.


Vyzývám tímto i ostatní divize a jejich předsedy, pokud souhlasí, k podpisu této žádosti. 
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